
SKD
Poročilo o delu mladih
krščanskih demokratov

Smo politična organizacija mladih in želimo soo-
blikovati našo družbo v skladu z načeli krščanskega
etosa. V občini smo organizirani že dobri dve leti,
tako da so že opazni sadovi našega dcla. Naše član-
stvo sc je od ustanovitve močno povečalo Prisotni
smo v vsakem kraju občine in sposobni samoslojno
organizirati in izpcljati določen projekt. Mladi smo
v stranki našli meslo za uresničitev svojih idej. zaradi
česar se nam mladi še naprej množično pridružujejo.

V mesecu marcu smo imeli redni letni zbor MKD
občinc. Udeležba je bila zelo dobra. Poleg članov
MKD so se ga udcležili tudi predstavniki OO SKD in
predsednik MKD. gospod Primož Bulc. prišli pa so
tudi simpatizcrji stranke.

Na začetku nas je pozdravil g. Primož Bulc. Pred-
stavil nam je delovanje republiške MKD. V Sloven-
skih Konjicah je bila redna konfercnca MKD. Ude-
ležili so se je predstavniki MKD iz cele Slovenije.
Sprejete so bile programske resolucije, v katerih so
zajete globalne usmeritve MKD (šolstvo. kultura.
sociala. družina, šport...). V kratkem bo organizi-
rana krščansko-demokratska delavnica. kjer bo
obravnavana literatura s področja krščanskih demo-
kracij. Poudaril jc tudi. da se SKD dobro zaveda
MKD in mu namenja temu primerno mesto v SKD.

Sledilo jc poročilo o delu občinskega odbora
MKD. Odbor je bil ustanovljen konec lela 1990.
Takral smo se odločili. da vzposlavimo mrežo član-
stva in pridobivamo nove člane. Kot način dela smo
izbrali družabna srečanja po krajih v občini. Na
srcčanjih smo se mcd scboj spoznavali in kovali
načrtc. Na ta način sc je vzpostavil kontakt med člani

in somišljeniki MKD in občinskim odborom. Sczna-
njali smo se tudi z delovanjem republiške MKD.
kajti na takšna srečanja smo vabili ludi članc rcpubli-
ške MKD. Delovanje MKD se je na la način širilo po
vsej občini. Dve leti smo organizirali zimsko rckrc-
acijo v telovadnici OŠ v Dragomerju. Rekreacija jc
bila dobro obiskana. udelcžcvali so se jc člani in tudi
nečlani MKD. Decembra 1991 smo organizjrali in
izvedli akcijo delilve oblck. obutve in igrač, ki jih jc
zbrala avstrijska humanitarna organizacija Hilsfvver-
ke. Tako smo knjige in slikanice izročili knjižnici
Prežihov Voranc, del igrač smo izročili vrtcema na
Vrhniki in v Logatcu, oslalc igrače, obleko in obutev
ga smo razdeljevali po krajih občine (Vič. Brezovica,
Sentjošt, Polhov Gradec, Ig, Črna vas. Želimlje).
Pod vodstvom gospoda Petra Keršiča je bila za po-
moč pri volitvah ustanovljcna opcralivno-iehnična
skupina. katere člani so v predvolilnem času opravili
mnogo dcla. Vscskozi smo sodelovali in pomagali pri
projektih v organizaciji OO SKD. Tako so se med
MKD in SKD vzpostavili dobri odnosi. za kakršnc se
bomo trudili tudi v prihodnje. Sodelovali smo veliko
tudi s tajništvom MKD. tako da sc nas je prijel slatus
zelo aktivnega odbora. Naši člani so dobro zastopani
tudi v organih republiške MKD. Naš član je predsed-
nik MKD. Poleg njega pa v organih MKD deluje šc
nekaj članov. Bili smo tudi iniciatorji pri ustanavlja-
nju regionalnega odbora Notranjske, v katerega sodi
naša občina, in mestnega odbora Ljubljanc. Zahvala
za dobro delovanje odbora velja dosedanjemu prcd-
sedniku OO MKD gospodu Roku Šleblaju, celotne-
mu odboru in vsem članom. ki so na kakršenkoli
način pomagali. Sprejeli smo tudi program MKD
Vič-Rudnik. Prednosti smo dali izobraževanju čla-
nov, ustanavljanju krajevnih odborov MKD, družab-
nim srečanjem, pisanju v sredstva obveščanja in po-
moči SKD pri lokalnih volitvah.

Izvolili smo nov občinski odbor MKD, kateremu
smo zaželeli uspehov pri izpolnjevanju programa OO
MKD.

To so torej mladi kršfanski demokrati občine Vič-
Rudnik. Vse dodatne informacije dobite na sedežu
stranke MKD Vič-Rudnik. Trg MDB 14, 61111
Ljubljana

Torej sodelujte z nami in prispevajte svoje ideje!
Tajnik

Andrej Kotar


